
英国亚马逊新规UKCA指令SI 2016 No. 1091灯丝灯要怎么做

产品名称 英国亚马逊新规UKCA指令SI 2016 No.
1091灯丝灯要怎么做

公司名称 宁波立讯标准技术服务有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 浙江省宁波市鄞州区菁华路166号立讯检测1-2楼

联系电话 13590447266 13590447266

产品详情

近期很多亚马逊卖家收到如下的邮件：

Hello from Amazon Selling Partner Support,

Thank you for your message.

We are still missing a few documents required by Amazon policies.

Reply to this case with the following documentation for review in order to avoid reinstatement delays:

(a) EC Declaration of Conformity (This document can be obtained from the brand owner, EU/UK importer or
EU/UK authorized representative) in line with applicable directives:

SI 2016 No. 1091

SI 2012 No. 3032

SI 2016 No. 1101

SI 2017 No. 1206

(b) Please be informed that in order to move forward with the approval process, you will need to update the EC
Declaration of Conformity with the printed full name and the signature.

By applying to list these products, you certify that all materials you submit in conjunction with your application are
true, authentic, and accurate. Note that Amazon may remove your listing privileges for failing to meet these
requirements.



We appreciate your cooperation on this important matter.

以上邮件的大意就是需要办理以下几个认证：

SI 2016 No. 1091电磁兼容测试

SI 2016 No. 1101低电压测试

SI 2017 No. 1206无线射频测试

而自从英国脱欧之后，就不再认可欧盟CE认证，而是实行自己的UKCA认证了，

“灯丝，灯泡或电子管内耐高温的金属丝，多为细钨丝，也有用铱或者它们的合金，通电时能直接发光
、发热，或者放射电子、紫外线、形成高能电场或产生高能射线等激发荧光物质、稀有气体或形成等离
子体等，产生各种颜色可见光。最早的白炽灯丝由爱迪生试验发明。通电后，将电能转换成内能再转换
成光能的纯电阻用电器，主要是转换成光能．
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